
S srcem pri delu
z otroki

Letos je v počitniških bazah v Kranjski gori, na Vranskem. Gorjah in na
Blokah ter v Umagu in Savudriji zimovalo oziroma letovalo 465 otrok iz
vrtcev in krajevnih skupnosti ter 1011 učencev iz osnovnih $ol. Od
skupnega števila 1476 je regres prejelo 262 otrok. Šole v naravi se je
udeležilo 200 uCencev iz šol Vita Kraigherja in Maksa Pečarja. Na
zdravljenju v Kraljevici in na Debelem rtiču pa je bilo 90 bežigrajskih
otrok, za katere pa letos ni sklepala pogodb občinska Zveza prijateljev
mladine in je celokupne stroške krila bežigrajska zdravstvena skupnost

Z otroki v zimskih in poletnih počitniških bazah je delalo 110 vzgojite-
Ijev, 10 pedagoških vodij, 9zdravstvenih delavcev, 13 športnih referentov
in 6 tehničnega osebja.
Kako je potekalo delo z otroki so spregovorili na srečanju vzgojiteljev. ki
ga je, kot vsako leto, tudi lelos priredila občinska Zveza prijateljev
rnladine oziroma njen Klub vzgojiteljev Srečanje je bilo v domu občin-
skega Rdečega križa na Vranskem 6. novembra. Vodil ga je predsednik
občinske konference SZDL in predsednik komisije za letovanje pri ZPM
Alojz Strmole.

More se re£i. da je bilo delo z otroki na letošnjih zimovanjih in
letovanjih na vsebinsko lepi ravni. To so dala vedeti poročila pedagoških
vodij, dnevniki posameznih vzgojiteljic, ki jih je zbrala predsednica kluba
vzgojiteljev Majda Šubelj. Vsebinska plat dejavnosti pa je bila poudar-
jena tudi v razpravi, kar je dalo srečanju novo kvaliteto.

Da so že vnaprej pripravljeni okvirni programi za celotno dejavnost
osnova za uspešno delo z otroki, so se zavedali skoraj vsi vzgojitelji S
prisluhom do napotil, ki so jih slišali na seminarjih in z načrtovanimi
programi so šli v baze dobro pripravljeni. Skrbeli so, da je bilo delo in
življenje pestro, kar je močno vplivalo na dobro počutje otrok.

Bilo je tudi nekaj odstopanj, na katere so na srečanju brez pridržkov
opozorili. V dobro otrok so kritizirali nekatere kolegice, ki kljub že
vnaprej pripravljenemu programu, niso opravljale svojega dela tako kot
bi ga morale. Ob tem je bila umestna tudi zahteva, da je treba v
prihodnje, še predvsem za delo s predžolskimi otroki, izbrati zanesljive in
strokovno bolj izvežbane kadre.

Zaradi takih (redkih) primerov je sicer prišlo do nesoglasij v prizadetih
vzgojiteljskih kolektivih, vendar pa tega otroci niso čutili.

Take, nezaželene pojave, pa so zasenčile pohvale (zaslužene). Deležni
so jih bili posamezniki in tudi skupine vzgojiteljev, o katerih je bilo
refieno, da so bili na zavidljivi ravni in res profesionalci z dušo in srcem
pri delu z otroki. Pohvaljeno je bilo tudi tehnično osebje iz Umaga in iz
Kranjske gore, kjer so zimovaii predšoiski otroci. Izrazi hvaležnosti in
pohval so bili izrečeni zlasti tovarišu Slavčku, ekonomu v tej zimski bazi,
ki je nesebično in požrtvovalno pomaga) vzgojiteljem ob vsakem času,
tudi ponoči, ko je bilo to potrebno.
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